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In de commissie Brussel van 9 oktober 2013 stelde de minister onder meer het volgende op mijn vraag om uitleg over het Vlaams-Brusselse mediadecreet:

“Het klopt dat de fusie op zich niet het probleem is, het probleem is de subsidieregeling die zou worden uitgewerkt voor het mediaplatform. A fortiori redenerend: als dat een probleem is voor de organisatie, is dat ook in de huidige toestand een probleem. Want het is hetzelfde, zij het opgesplitst in drie. In de toekomst zou het er één zijn.

We bekijken op dit moment alle mogelijke opties. Dat moet in de komende dagen worden afgerond. We overleggen daarover met de VGC. Voor de fusie op zich heb je geen decreet nodig. Dat kan ook gebeuren door de partners zelf. We hebben dat toch gedaan omdat het ons logisch leek een aantal voorwaarden in te schrijven. Of dat wel of geen decretale basis moet hebben, zullen we verder bekijken in de komende dagen.

Er zijn ook andere pistes mogelijk. Een mogelijkheid is dat er een gewone subsidie wordt gegeven voor inrichting. Daar heb je geen decreet voor nodig. Een andere mogelijkheid is dat er een extern verzelfstandigd agentschap (EVA) komt. Nog een andere mogelijkheid is dat de huidige drie vzw’s blijven bestaan en allemaal dezelfde raad van bestuur krijgen. Er zijn dus verschillende varianten die kunnen worden uitgevoerd om te komen tot één mediaoperator omwille van de synergie-effecten. Iedereen is het daar steeds meer over eens geworden.

Wat we precies zullen doen, zal afhangen van de adviezen die we krijgen. Het is ook altijd mogelijk dat we het wel aanmelden bij Europa. Ook die piste kan nog op de tafel liggen, maar dat hangt af van het juridisch advies dat we krijgen, en dat verwachten we in de komende dagen. In principe gaan we ervan uit dat die fusie zal plaatsvinden en dat we daar in de komende dagen een beslissing over zullen nemen. (…)

Eigenlijk zouden we eind oktober moeten kunnen beslissen.”

1. Welke adviezen heeft de minister ondertussen ontvangen? Welke van bovenstaande opties zal hij nu uitvoeren? Is de aanmelding bij Europa nog steeds een optie?
2. Zal de fusie effectief plaatsvinden en wat vormt nu het uitgetekende tijdpad?
